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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 20. april 2022 

Kl. 20.00 – 21.30  

Personalerummet. 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Marianne Joldersma 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm 

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: Lucca (5B.) 

næstformand for elevrådet. 

  

Afbud: Camilla Jarlholm, Malene Brønd og 

Mette Larsen.  

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden. 

 

Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet  

 

Elevrådet har drøftet  

Seksualundervisning generelt på alle 

årgange. Eleverne finder den mangelfuld.  

Temaet er også bragt op på 

Fælleselvrådsmødet i Køge.  

 

Udeområder – der kommer forslag/ønsker til 

ændringer fra alle klasser. 

3 Evaluering af valgmøde. 

Herunder drøftelse af den videre 

proces. 

Der var ingen forældre fremmødt til mødet.  

 

Birgitte Nørgaard har meldt sig som 

kommende medlem af bestyrelsen. Dennis 

Juhler fortsætter som suppleant. 

 

Marianne Joldersma udtræder af bestyrelsen 

pr. 31. juli 2022. De øvrige medlemmer 

fortsætter.  

4 Diverse henvendelser til 

medlemmer af skolebestyrelsen: 

 

Katja Jacobsen: Henvendelse om 

badning til svømning. Må eleverne 

bruge bikini eller badedragt? 

 

 

 

 

 

 

Katja, Betina og Stina 

 

Begrundelsen for at pigerne skal bære 

badedragt til svømning er, at lærerne oplever 

at bikini ikke altid sidder tilstrækkelig 

tæt/fast. 

I brevet der udleveres til forældrene ved 

starten af svømmeundervisningen, kan 

lærerne anbefale brug af badedragt. 

 

Bestyrelsen ønsker at skolen følger 

svømmehallens regler.  
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Betina Christensen og Stina 

Andersen: Henvendelse til bestyrelsen 

om bekymring for 8.A. Brev og svar 

fra Jakob udsendt som bilag. 

 

 

Betina Christensen: Henvendelse fra 

forældre vedr. kvalitet i 

undervisningen. En eller flere forældre 

ønsker bedre kvalitet i 

undervisningen. Denne eller disse 

forældre ønsker ledelsens 

tilstedeværelse i undervisningen til at 

sikre kvalitet. Betina orienterer 

nærmere på mødet. 

 

 

Drøftelse af henvendelse fra forældre. 

Skolebestyrelsen udarbejder et svar på 

henvendelsen.  

 

 

 

Formanden har bedt forældrene henvende 

sig direkte til ledelsen og læreren. 

 

    

 

 

   

5 Orientering om 

personalesituationen. 

Herunder sygefravær 

Bilag: Sygefraværsstatistik udsendt 

med dagsorden 

Orientering omkring det udsendte bilag.  

  

6 Meddelelser Ingen 

  7  Eventuelt 

 

Punkter til kommende møder: 

 

Bestyrelsesmødet d. 18/5 flyttes til mandag 

d. 30/5. 

 

Kommende møde i maj: 

- Princip for Blåmandag 

- Skolens ordensregler 

- Princip for vikardækning 

- Nyt fra elevrådet (udeområder) 

 

Juni mødet: 

- Økonomiopfølgning 

- Sommerhilsen fra bestyrelsen  

 

 


